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Protokół Nr XXXVIII/18 

   z XXXVIII  Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 30 sierpnia 2018 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Kierownik Referatu Finansowego,                                     -  Jolanta Miętus, 

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 9 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Poinformował, że 

wpłynęła jedna prośba o zabranie głosu. Następnie odczytał proponowany porządek obrad 

Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

    a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok; 

    b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027; 

    c)  udzielenia pomocy finansowej w formie w formie dotacji celowej Powiatowi  

Otwockiemu  na wykonanie zadania pn. "Sygnalizacja ostrzegawcza na ul. Św. Kazimierza w    

         Celestynowie "; 

    d) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu  

       na wykonanie zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej Nr 2715W- ul. Otwocka w 

Glinie  i w Pogorzeli"; 

   e)  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu     

       na wykonanie zadania pn."Modernizacja drogi powiatowej nr 2733W Kąty - Zabieżki w   

       Zabieżkach"; 

    f)  przyjęcia od Powiatu Otwockiego zarządzania publiczną drogą powiatową; 
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    g) wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego -     

       służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 147/1 położonej w  

        miejscowości Ostrów, stanowiącej własność Gminy Celestynów;  

   h) "Oceny aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz  

Studium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Celestynów"; 

    i) powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy Celestynów.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 27 czerwca i 6 sierpnia 2018 roku. 

7. Zamknięcie obrad.            

           

Porządek obrad po zmianach został przyjęty. (9 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 

30.000,00 zł z tytułu dotacji celowej z Powiatu Otwockiego z przeznaczeniem na budowę 

zatoki autobusowej oraz azylu dla pieszych na ul. Fabrycznej w Starej Wsi przy Szkole 

Podstawowej; zwiększa się dochody bieżące o kwotę 4.239,00 zł   z tytułu dofinansowania ze 

środków Unii Europejskiej na realizację projektu „Uczymy języków, kształcimy 

Europejczyków” w ramach programu Erasmus+ w związku wpływem środków na realizację 

projektu; zwiększa się dochody bieżące o kwotę 98.745,00 zł w związku z przekazaniem 

przez Gospodarkę Komunalną nadwyżki środków obrotowych. Zmniejsza się wydatki 

majątkowe o kwotę 30.000,00 zł  dotyczące  pomocy finansowej dla Powiatu Otwockiego na 

realizację zadania „Budowa zatoki autobusowej, azylu dla pieszych i sygnalizacji 

ostrzegawczej na ul. Fabrycznej  w Starej Wsi" oraz  zwiększa się wydatki majątkowe o 

kwotę 60.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania „Budowa zatoki autobusowej oraz 

azylu dla pieszych na ul. Fabrycznej w Starej Wsi” w związku z powierzeniem Gminie 

Celestynów przez Powiat Otwocki zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową – ul. 

Fabryczna w Starej Wsi (źródło finansowania: środki własne i dotacja celowa z Powiatu 

Otwockiego);  zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 1.500,00 zł  w związku z utworzeniem 

przedsięwzięcia „Zakup luster drogowych” w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa 
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Pogorzel; zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 15.000,00 zł  w związku z utworzeniem 

przedsięwzięcia „Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej przebudowy ul. 

Kolejowej” w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa Pogorzel; zmniejszenia wydatki 

majątkowe w zadaniu „Budowa budynku wielorodzinnego w Celestynowie  przy ul. 

Orzeszkowej” o kwotę 622.000,00 zł i  jednocześnie zwiększa się wydatki o kwotę 

622.000,00 zł i tworzy zadanie: „Dotacja dla Gospodarki Komunalnej na budowę budynku 

wielorodzinnego w Celestynowie  przy ul. Orzeszkowej”; zwiększa się wydatki bieżące o 

kwotę 4.239,00 zł w związku z  realizacją projektu „Uczymy języków, kształcimy 

Europejczyków” w ramach programu Erasmus+; zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 

91.618,00 zł z tytułu rozliczeń finansowych z  Urzędem Skarbowym w Radomiu;  zwiększa 

się wydatki o kwotę 5.115,00 zł z przeznaczeniem na zakup usług pozostałych w ramach 

gminnej profilaktyki przeciwdziałania alkoholizmowi (źródło finansowania– wolne środki);  

zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 2.000,00 zł  w związku z rezygnacją z realizacji 

przedsięwzięcia „Montaż oświetlenia ulicznego” na kwotę 3.200,00 zł i utworzeniem 

przedsięwzięcia „Projekt i montaż punktów oświetleniowych” na kwotę 5.200,00 zł w ramach 

funduszu sołeckiego Sołectwa Pogorzel; zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 69.000,00 

zł w ramach zadania „Projekt i montaż punktów oświetleniowych w Gminie Celestynów” 

(źródło finansowania – zmniejszone wydatki bieżące w rozdziale 75814); zwiększa się 

wydatki majątkowe o kwotę 98.745,00 zł z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla 

Gospodarki Komunalnej w ramach zadania „Dotacja dla Gospodarki Komunalnej na budowę 

sieci wodociągowej” (źródło finansowania – dochody własne); zwiększa się wydatki 

majątkowe o kwotę 22.618,00 zł  w ramach zadania „Doposażenie placu zabaw w Sołectwie 

Jatne” (źródło finansowania – zmniejszone wydatki bieżące w rozdziale 75814); zmniejsza się 

wydatki bieżące o kwotę 1.500,00 zł w związku z rezygnacją z realizacji przedsięwzięcia 

„Doposażenie klubu w Pogorzeli”  w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa Pogorzel; 

zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 2.000,00 zł w związku ze zmianą zakresu 

przedsięwzięcia „Aktywizacja społeczności wsi Pogorzel” w ramach funduszu sołeckiego 

Sołectwa Pogorzel; zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 10.000,00 zł                             

w związku z rezygnacją z realizacji przedsięwzięcia „Wykonanie ogrodzenia na boisku w 

Pogorzeli”  w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa Pogorzel (zadanie inwestycyjne 

„Modernizacja infrastruktury sportowej w Gminie Celestynów”); zmniejsza się wydatki 

majątkowe o kwotę 5.000,00 zł w związku z rezygnacją z realizacji przedsięwzięcia 

„Wykonanie projektu na oświetlenie boiska w Pogorzeli”  w ramach funduszu sołeckiego 

Sołectwa Pogorzel. Autopoprawką zwiększa się dochody bieżące o kwotę 58.328,00 zł            
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z tytułu zwiększenia subwencji ogólnej ze środków rezerwy części oświatowej na podstawie 

pisma Ministra Finansów. Pozostawia się po stronie wydatków z kwotą 100,00 zł zadanie:            

,,Budowa budynku wielorodzinnego w Celestynowie przy ul. Orzeszkowej”. Takie wydatki 

zostały poniesione. Całe zadanie jest przeniesione w formie dotacji dla Gospodarki 

Komunalnej. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 8.000,00 zł                                                  

z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Podbieli 

na realizację zadania: „Dotacja dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Podbieli na wykonanie 

systemu grzewczego w garażu w celu zapewnienia gotowości bojowej jednostki”                   

(źródło finansowania – rezerwa ogólna); zwiększa się wydatki bieżące Zespołu Szkolno- 

Przedszkolnego w Starej Wsi o kwotę 58.328,00 zł z przeznaczeniem na zakup pomocy 

dydaktycznych (źródło finansowania – subwencja ogólna). W wyniku proponowanych zmian 

następuje zwiększenie deficytu o kwotę o kwotę 5.215,00 zł. Następnie zgłosił ustną 

autopoprawkę: 1) zmniejsza się rezerwę ogólną o kwotę 30.000,00 zł  oraz zwiększa się 

wydatki o kwotę 30.000,00 zł w zadaniu: ,,Budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych 

przy Szkole Podstawowej w Podbieli”. 2) dokonuje się zmian nazwy zadania: ,, Dotacja dla 

Gospodarki Komunalnej na wykonanie modernizacji budynków zlokalizowanych przy           

ul. Dębowej i ul. Orzeszkowej w Celestynowie oraz w Dyzinie”.  

 

Na Sesję przybył Radny Paweł Felczyk. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną 

przez Wójta ustnie. 

 

Autopoprawka została przyjęta. (10 głosów za). 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały wraz 

ze zgłoszoną na Komisji autopoprawką pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Konefał zadał pytanie dotyczące zwiększenia wydatków majątkowych w 

rozdziale 90017 § 6210 o kwotę 98.745,00 zł  z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla 

Gospodarki Komunalnej w ramach zadania „Dotacja dla Gospodarki Komunalnej na budowę 

sieci wodociągowej”. Czy tereny objęte siecią są zamieszkałe. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ul. Szkolna w Celestynowie i ul. Polna w 

Zabieżkach jest to teren zamieszkały i w trakcie budowy, wpłynęły wnioski od mieszkańców 

już w zeszłym roku o konieczność doprowadzenia wody do budynków. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok wraz  z autopoprawkami. 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2018-2027. 

 

Kierownik Feferatu Finansowego Jolanta Miętus powiedziała, że w załączniku Nr 1 

dostosowano kwoty prognozy na 2018 rok, z uwzględnieniem zmian wprowadzonych 

uchwałą Rady Gminy: zwiększenie dochodów ogółem o kwotę 191.312,00 zł, w tym: 

zwiększenie dochodów ogółem o kwotę 191.312,00 zł, w tym: a) zwiększenie dochodów 

bieżących o kwotę 161.312,00 zł, w tym: - zwiększenie dochodów z tytułu subwencji ogólnej 

o kwotę 58.328,00 zł. b) zwiększenie dochodów majątkowych o kwotę 30.000,00 zł, w tym: -

zwiększenie dochodów z tytułu dotacji o kwotę 30.000,00 zł. 2) zwiększenie wydatków 

ogółem o kwotę 196.527,00 zł, w tym: a) zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 

33.936,00 zł; b) zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 230.463,00 zł; 3) zwiększenie 

przychodów budżetu o kwotę 5.215,00 zł z tytułu wolnych środków. Dokonano zmian w 

informacjach uzupełniających o wybranych rodzajach wydatków budżetowych, zgodnie ze 

zmianami dokonanymi w budżecie na 2018 rok: a) zmniejszenie wydatków objętych limitem, 

o którym mowa w art. 226 ust. 3 pkt 4 ustawy o kwotę 6.903,50 zł; b) zmniejszenie wydatków 

inwestycyjnych kontynuowanych o kwotę 550.900,00 zł; c) zwiększenie nowych wydatków 

inwestycyjnych o kwotę 82.618,00 zł; d) zwiększenie wydatków majątkowych w formie 

dotacji o kwotę 698.745,00 zł; e) dokonano aktualizacji informacji dotyczących finansowania 

programów, projektów lub zadań realizowanych z udziałem środków, o których mowa w art. 

5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych. Dokonano zmian w prognozie dla 2019 

roku w zakresie: a) zwiększono wydatki objęte limitem, o którym mowa w art. 226 ust. 3 pkt 

4 ustawy  o kwotę 2.192,50  zł w tym: b) dokonano aktualizacji informacji dotyczących 

finansowania programów, projektów lub zadań realizowanych z udziałem środków, o których 
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mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych. W zaproponowanych 

zmianach należy jeszcze uwzględnić zmiany zaproponowane w ustnej autopoprawce. W 

załączniku nr 2 – Wykaz przedsięwzięć wieloletnich wprowadza się zmiany w 

przedsięwzięciu pn. „Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Pogorzel” w związku z wyłonieniem wykonawcy   i ustaleniem harmonogramu 

prac; wprowadza się zmiany w przedsięwzięciu pn. „Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ew. 220 w miejscowości Celestynów” w związku  z 

wyłonieniem wykonawcy i ustaleniem harmonogramu prac; wprowadza się nowe 

przedsięwzięcie pn. „Dotacja dla Gospodarki Komunalnej na budowę budynku 

wielorodzinnego w Celestynowie przy ul. Orzeszkowej” przy jednoczesnej rezygnacji z 

przedsięwzięcia „Budowa budynku wielorodzinnego w Celestynowie przy  ul. Orzeszkowej”; 

wprowadza się zmiany w przedsięwzięciu pn. „Uczymy języków, kształcimy 

Europejczyków” w związku z wpływem środków na realizację projektu i zmniejszeniem 

całkowitego dofinansowania o kwotę 2.761,00 zł. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały wraz 

ze zgłoszoną na Komisji autopoprawką pozytywnie.  

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027 wraz 

z autopoprawkami.  

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 

  

Ad.pkt 2., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie w formie dotacji 

celowej Powiatowi  Otwockiemu  na wykonanie zadania pn. "Sygnalizacja ostrzegawcza na 

ul. Św. Kazimierza w  Celestynowie”. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że kolejne trzy projekty uchwał dotyczą udzielenie 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego. Pierwszy dotyczy 

wykonania sygnalizacji ostrzegawczej na ul. Św. Kazimierza w Celestynowie, na wysokości 

Gimnazjum. Chodzi o doświetlenie przejścia dla pieszych w celu poprawy bezpieczeństwa. 
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Pomoc jest przewidziana w wysokości 15.000, 00 zł dla Powiatu. To zadanie jest planowane 

do wykonania jeszcze w bieżącym roku.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie w formie dotacji celowej Powiatowi  

Otwockiemu  na wykonanie zadania pn. "Sygnalizacja ostrzegawcza na ul. Św. Kazimierza w  

Celestynowie”. 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Otwockiemu na wykonanie zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej Nr 

2715W- ul. Otwocka w Glinie  i w Pogorzeli". 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że drugi projekt dotyczy pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na wykonanie zadania pn. "Modernizacja 

drogi powiatowej Nr 2715W- ul. Otwocka w Glinie  i w Pogorzeli". Kwota dofinansowania z 

budżetu Gminy wynosi 40.000,00 zł. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej Nr 2715W- ul. Otwocka w Glinie  i 

w Pogorzeli". 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 
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Ad.pkt 2., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Otwockiemu na wykonanie zadania pn.: "Modernizacja drogi powiatowej nr 

2733W Kąty - Zabieżki w  Zabieżkach". 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w tym wypadku Gmina Celestynów zamierza 

udzielić pomocy finansowej powiatowi Otwockiemu w wysokości 65.000,00 zł na wykonanie 

modernizacji tej drogi.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie zadania pn.: "Modernizacja drogi powiatowej nr 2733W Kąty - Zabieżki w  

Zabieżkach". 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Otwockiego zarządzania publiczną drogą 

powiatową. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że podjęcie tej uchwały jest konieczne ze względu na 

potrzebę wykonania zatoki autobusowej i azylu dla pieszych na ul. Fabrycznej w Starej Wsi. 

Jest to podyktowane potrzebą podniesienia bezpieczeństwa na tym odcinku drogi. Przejęcie 

od Powiatu zarządzania tą drogą jest tylko i wyłącznie na czas zrealizowania tego zadania. 

Podjęcie współpracy będzie możliwe po zawarciu porozumienia pomiędzy Powiatem 

Otwockim a Gminą Celestynów.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 
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Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia od Powiatu Otwockiego zarządzania publiczną drogą powiatową. 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego -  służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 

147/1 położonej w   miejscowości Ostrów, stanowiącej własność Gminy Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustanowienia 

służebności przesyłu na działce, na której znajduje się Szkoła, w związku z przebudową 

napowietrznej linii elektrycznej na linię kablową.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego -  

służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 147/1 położonej w   

miejscowości Ostrów, stanowiącej własność Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie "Oceny aktualności miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz  Studium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Celestynów" 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że uchwała dotyczy oceny aktualności planów 

miejscowych. Taka uchwała jest potrzebna do podjęcia  z uwagi na to, że wójt zgodnie z 

ustawą o planowania i zagospodarowaniu przestrzennym jest zobowiązany do złożenia przed 

radą sprawozdania. Sprawozdanie jest bardzo obszerne i wskazuje na różne aspekty związane 

z planowaniem przestrzennym, ze studium i planami miejscowymi. Wielkim sukcesem 
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zakończyło się przyjęcie po 11 latach studium, które jest niezbędnym elementem, aby 

tworzyć plany miejscowe. W tej chwili są mocno zaawansowane plany miejscowe w 

miejscowości Dąbrówka oraz jest opracowywany plan miejscowy dla miejscowości Ostrów. 

Również dwa mniejsze plany miejscowe, działka w Celestynowie i w Pogorzeli będą 

realizowane. Gdzie są plany tam przychodzi biznes i inwestorzy. Zainteresowanie 

mieszkańców i potencjalnych inwestorów jest bardzo duże.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Sołtys Celestynowa Tomasz Wyglądała powiedział, że w omawianym dokumencie  w 

punkcie 3, analiza wniosków dotyczących zmiany studium są wymienione trzy wnioski, 

natomiast nie jest wymieniony wniosek, który został złożony uchwałą Zebrania Wiejskiego 

Sołectwa Celestynów z dnia 4 czerwca 2018 roku. Zapytał czy ten wniosek powinien być 

uwzględniony jeżeli dotyczy miejscowego planu przestrzennego, jeżeli tak to poprosił o 

uzupełnienie tego dokumentu.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że w tym dokumencie jest ocena stanu 

istniejącego a stan istniejący jest taki, że na plan miejscowy, którego pytanie dotyczy dopiero 

co została podpisana umowa. Tak więc wniosek, który był złożony dwa miesiące temu do 

planu, który miał być potencjalnie wykonywany, formalnie nie był uwzględniony. Prace nad 

tym planem będą dopiero ruszały, także przedmiotowy wniosek będzie rozpatrywany w 

trakcie jego realizacji. Środki na realizację są rozbite na ten rok i na przyszły.   

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że na wczorajszej Komisji byli 

przedsiębiorcy i również zadawali pytania w przedmiocie działki Nr 220. Generalnie plany 

idą w kierunku zabudowy mieszkaniowej na tym terenie i jak to powiedział Zastępca Wójta 

jak będzie ruszona procedura to wszystko będzie uwzględniane. Dokumenty będą do 

uzgodnienia. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że w wieloletnim programie sporządzania planów 

miejscowych jest zapis, że procedura zostanie zakończona na przełomie 2018/2019 roku. 

Natomiast w dalszej części jest rozbicie np. poszczególnych sołectw Celestynowa na tak 

zwane podgrupy. Zapytał, na jaki czas okres mogą liczyć miejscowości ujęte w wieloletnim 
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programie, że znajdą się już poza procedurą a będą przyjęte w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na pewno nie jest to 2018 i 2019 rok, tylko 

później. Teraz są już wdrożone cztery plany. Plan Dąbrówki jest wyłożony, plan Ostrowa jest 

przed wyłożeniem. Są duże szanse, że jeszcze w tym roku te dwa plany zostaną przez radę 

gminy uchwalone. Kolejne dwa małe plany są przed nami. Kolejności realizacji następnych 

planów wymaga dyskusji kolejnej rady gminy. Studium jest fundamentem do dalszych 

działań. Gmina rozpoczęła od miejscowości, gdzie było dużo problematycznych spraw.  

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie "Oceny aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz  

Studium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Celestynów" 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy 

Celestynów. 

 

Sekretarz Krzysztof Boczarski  powiedział, że ustawa o samorządzie gminnym została 

zmieniona. Ponieważ część przepisów będzie musiała obowiązywać już od pierwszej Sesji 

nowej kadencji rady, należy wprowadzić zmiany do Statutu Gminy, aby nowa rada mogła już 

według nowych zasad zafunkcjonować. Stąd wniosek o powołanie doraźnej Komisji 

Statutowej, aby opracowała zmiany Statutu. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że do Komisji zgłosili się następujący 

radni: 1) Alina Kozera - Przewodnicząca Komisji; 

2) Wiesław Jagiełło; 

3) Marcin Wawer; 

4) Paweł Felczyk; 

5) Romuald Ziętala 

Radni wyrazili  zgodę na kandydowanie. 
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Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywni wraz z wyznaczonym terminem zakończenia prac do 17 września 2018 roku. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (9 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Wójta pomiędzy Sesjami. 

 

Radny Marcin Wawer zapytał jak wygląda sytuacja odnośnie zakupu samochodu dla OSP 

Regut. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na zasadzie pełnomocnictwa Urząd Gminy 

wspiera OSP Regut. Zostało przeprowadzone postępowanie przetargowe, wyłoniony został 

wykonawca, przygotowana została umowa do podpisania z wykonawcą. Umowa musi być 

dostarczona do WFOŚ. Natomiast jeżeli będzie odłożone podpisanie umów o dofinansowanie 

pomiędzy OSP a jednostkami przyznającymi środki, to istnieje zagrożenie, że te samochody 

nie zostaną wyprodukowane w tym roku.  

 

Radny Romuald Ziętala powiedział, że została podpisana umowa na realizację całości 

targowiska. Jaka jest przybliżona data realizacji inwestycji.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że termin wykonania to koniec października. Nie ma 

żadnych zagrożeń. Prace postępują. 

 

Radna Alina Kozera zapytała czego dotyczy Zarządzenie Nr 114/2018, w sprawie Punktu 

Kontaktowego Wsparcia Państwa – Gospodarz oraz ustanowienia Pełnomocnika Wójta 

Gminy Celestynów do spraw HNS. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że dotyczy to obronności kraju.  

 

Radna Alina Kozera zapytała, gdzie ma być zlokalizowane miasteczko rowerowe i w jakim 

terminie ma być zrealizowane. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Pumptrack będzie budowany w miejscu boiska 

sportowego przy sali gimnastycznej, przy gimnazjum. Tor będzie wykonany do 30 listopada 

br. 

 

Radny Romuald Ziętala powiedział, że została podpisana umowa na dofinansowanie 

wykonania trybun , prawie 170.000,00 zł. Kiedy będzie to zadanie realizowane. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest to kolejny sukces tej kadencji samorządu – 

pozyskanie środków unijnych na wykonanie trybuny sportowej przy ,,Orliku”. Realizacja 

nastąpi w przyszłym roku. Urząd jest obłożony zadaniami. Środki są do zrealizowania i 

rozliczenia do 30 września 2019 roku.  

 

Ad. pkt 4. 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że czytając protokoły z poprzedniej Sesji, na której nie 

był zauważył, że w temacie wypadku dziecka potrąconego przez samochód  cofający i 

prowadzony przez pracownika szkoły, zostało zakomunikowane przez miejscowego radnego, 

że zdarzenie to zostało wyolbrzymione. Tam był naprawdę poważny wypadek, dziecko 

zostało w trakcie tyłowania auta potrącone. Takie rzeczy na terenie Szkoły powinny być 

ujawniane. Wójt powinien być w odpowiednim czasie poinformowany. Jak również powinien 

być sporządzony odpowiedni protokół z takiego zdarzenia. Dziecko powinno znaleźć się w 

szpitalu. Nie można mówić, że dziecko tylko się wystraszyło. Bardzo pomógł nauczyciel w 

tym wypadku. Reakcja miejscowego radnego jest nie na miejscu. Wójt otrzymał zdjęcia, na 

których nie wiadomo czy opał wędruje do kufra samochodu, czy z kufra jako dostawa. 

Reakcja powinna być natychmiastowa a sprawa wyjaśniona. Pracownik, który zarządza tą 

placówką powinien ponieść odpowiednie konsekwencje. Wcześniej ten sam pracownik - 

zaniedbania w Szkole Podstawowej przy zmianie kotła. Należy te sprawy wyjaśnić. Czy jest 

wykonany projekt Dyzin  – Glina.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że kwestie poruszane przez radnego były 

wielokrotnie rozpatrywane przez Wójta i Radnych na Komisjach. Sprawa kotła była 

wyjaśniana na Komisji z udziałem wszystkich zainteresowanych stron. Jest bezpiecznie, co 

potwierdziły instytucje do tego uprawnione. Zdjęcia zostały Wójtowi dostarczone. Wójt 

poprosił osobę, która została na nich przedstawiona. Ta osoba zgłosiła się na Policję, złożyła 

zeznania i sprawa została przez Policję poprowadzona i jest zakończona. Nie było żadnego 

procederu. Jeżeli radny ma jeszcze jakieś wątpliwości, to niech skieruje sprawę do 

odpowiednich instytucji. Odnośnie potrącenia dziecka to sprawa została wyjaśniona. Wójt 

rozmawiał z Dyrektorem bezpośrednio po tym zdarzeniu. Dziecko jest bezpieczne. Pewne 

działania zostały podjęte, ruch wokół obiektu będzie zabroniony, będzie wdrożone miejsce 

parkingowe w pewnej odległości od Szkoły. Nadmienił, że dzisiaj wizytował tą Szkołę wraz z 

Kierownikiem Zakładu Obsługi Szkół w kwestii przygotowania Szkoły do roku szkolnego.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że wszystko zostało wyjaśnione. Co do zdjęć to zostały 

one przywiezione do Urzędu na godzinę przed zamknięciem, na dzień przed wyborem 

Dyrektora, żeby go załamać psychicznie, aby się wycofał z konkursu. Wójt zapomniał, że 

były dwa razy w tym tygodniu z wizytacją w tej szkole. Odnośnie wypadku radny rozmawiał 

z Dyrektorem, który wyjaśnił sytuację. Nic nie zostało zamiecione pod dywan. Radny 

uruchomił procedurę, żeby przesunąć środki, które były w dyspozycji Szkoły na 

zorganizowanie parkingu. Od dawna były rozmowy, aby wyeliminować ruch kołowy z terenu 

Szkoły. Zostawić możliwość wjazdu na teren Szkoły przez karetkę, straż pożarną. Natomiast 

będzie zakaz wjazdu rodziców, nauczycieli, kogokolwiek, kto jest nieuprawniony. Będzie 

zorganizowany odrębny parking.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że gdyby Pan Dyrektor nie był winny, to nie miałby 

zrobionych zdjęć. Jest tych zdjęć osiem. Trzeba się wyczulić na tą sprawę. Nie wolno tego 

tuszować. Dodał, że nie ma interesu prawnego, żeby to zgłaszać. 

 

Radny Zbigniew Konefał opuścił obrady Sesji. 

 

Ad. pkt 5. 

Radny Paweł Felczyk podziękował Wójtowi, że wysłał pracowników, którzy oczyścili teren, 

który jest przy Szkole.  
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Mieszkaniec Celestynowa Pan Tadeusz Apanosowicz–Katłu-Bej poprosił, aby w 

,,Celestynce” umieścić programy komitetów wyborczych, startujących w wyborach. Obawia 

się, że do rady i powiatu będzie znowu za dużo komitetów ,,partyjnych”. 

 

Radny Romuald Ziętala powiedział, że należy odróżnić komitety wyborców od komitetów 

partii politycznych. W poprzedniej kadencji było 9 komitetów, teraz są tylko dwa. Kandydaci 

na radnych rejestrują się do 16 września, także o programach na razie nie ma co mówić. 

 

Mieszkaniec Celestynowa Pan Tadeusz Apanosowicz- Katłu-Bej powiedział, że na ulicy 

Inżynierskiej mieszka 56 osób. Pierwsza sieć wodociągowa od  ul. Św. Kazimierza do ul. 

Inżynierskiej za pieniądze i starania mieszkańców. Wycena to około 438.000,00 zł. 

Wykonanie ul. Inżynierskiej w asfalcie to około 468.000,00 zł. Mieszkańcy nie mają 

wymagań, aby to był asfalt. Tyle lat jest walka o tą ulicę i nic z tego nie wychodzi. Poruszył 

również tematy problemów z dofinasowaniem środkami zewnętrznymi do instalacji 

fotowoltaicznych i czystego powietrza. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że podziękował mieszkańcowi, gdyż jest on dla 

zdecydowanej większości wzorem do naśladowania, jeśli chodzi o aktywność społeczną. 

Powiedział, że nie chce uprawiać polityki na łamach Sesji. Temat czystego powietrza jest dla 

Gminy sprawą priorytetową. W Polsce normy czystego powietrza w porównaniu do norm 

europejskich są kilkukrotnie przekroczone. Drugim aspektem jest oszczędzanie energii. 

Gmina Celestynów ma wiele problemów, z którymi inne Gminy już sobie poradziły. Gmina 

ma już wyznaczone priorytety na najbliższe lata, np. pozyskała 20 mln zł na kanalizacje, do 

których musi dołożyć 20 mln zł z własnej kieszeni. Drugim dużym problemem są wydatki 

związane z reformą oświaty. Przypomniał również, że Gmina Celestynów wraz z innymi 

gminami złożyła wniosek o dofinansowanie na fotowoltaikę, ponad 200 osób zgłosiło się do 

tego projektu. Została wykonana dokumentacja, podpisane umowy z mieszkańcami. Gmina 

została oceniona pozytywnie wśród 64 wnioskodawców, ale tylko cztery wnioski uzyskały 

dofinansowanie. Według wiedzy Wójta mają być w poszczególnych gminach organizowane 

spotkania z mieszkańcami zachęcające i informujące na jakich zasadach będzie można 

uzyskać dotację na wymianę kotła. Wyraził nadzieję, że w przyszłości sytuacja finansowa 

Gminy pozwoli na to, aby corocznie przeznaczać jakąś pulę środków, aby wspomóc 

mieszkańców w realizacji ekologicznych przedsięwzięć. Liczy na realną współpracę ze strony 

rządu.  
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Sołtys sołectwa Regut podziękował w imieniu mieszkańców, że dobrnął do końca projekt 

zainstalowania maszyn do ćwiczeń na terenie Szkoły. Zapytał ba jakim etapie jest 

termomodernizacja Szkoły w Regucie i czy istnieje szansa, aby udało się zakończyć ten 

projekt w tym roku.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Gmina pozyskała środki unijne w wysokości 

blisko 1.400.000,00 zł na termomodernizację budynków użyteczności publicznej. Urząd jest 

na etapie kompletowania dokumentów zamówieniowych. Termin realizacji całego 

przedsięwzięcia jest do 30 września 2019 roku. Liczy na większe zainteresowanie ze strony 

wykonawców. 

 

Ad. pkt 6. 

Protokoły z Sesji z dnia 27 czerwca i 6 sierpnia 2018 roku zostały przyjęte. (9 głosów za). 

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

                                                                  Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                                     Romuald Ziętala  

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


